

التاريخ: 2023/10/31

الرقم: م 133/1/2

طلبتنا الأحباء وأولياء الأمور الأعزاء – الصفوف (1-12)،

تحية طيبة وبعد،

ضمن حملة المدرسة الوطنية الأرثوذكسية "قلوبنا معكم يا أهل فلسطين"، التي تهدف إلى التوعية بالقضية الفلسطينية وجمع التبرعات لأهل غزة الأبية، سيتم الخميس 2023/11/2 تخصيص كافة عائدات الكافيتيريا والمقصف كتبرعات سيذهب ريعها إلى المؤسسات والصناديق الرسمية لدعم أهل فلسطين وغزة في هذه الظروف الصعبة.

أصناف وأسعار البيع ستكون كالمعتاد كما هي مبيّنة في قائمة المأكولات والمشروبات المرسله لكم عبر البريد الإلكتروني بتاريخ 2023/9/26.

نشجع طلبتنا على الشراء في هذا اليوم كتعبير عن الانتماء للقضية ودعمنا للشعب الصامد.

شكر خاص جدا ورسالة محبة لموردة خدمة الطعام والشراب في المدرسة الوطنية الأرثوذكسية، السيدة زكية لخضر، لقيامها بالتبرع بعائدات بيع هذا اليوم، ولتحملها جميع التكاليف المترتبة على البيع.

دعونا جميعا نواصل الزخم، أهلنا في غزة بحاجة الى تبرعاتنا الآن.

مديرة المدرسة

مي القسوس

مي القسوس

No:M 2/1/ 133

Date: 31/10/2023

Dear Parents and Students – Grades (1-12),

As you know, NOS has launched its "Our Hearts Go for Our People in Palestine" campaign, aiming at raising awareness on the just cause of Palestine and raising funds for our perseverant people of Gaza.

Within this campaign, all cafeteria and canteen proceeds on Thursday, November 2, 2023 will go to official funds and institutions supporting the people of Palestine and Gaza living under very difficult conditions.

Items and prices will be as usual and as listed in our Food and Beverage List sent to you by email on September 26, 2023.

We encourage our students to buy their favourite food items on that day as an expression of belonging to the Palestinian cause and in support of our resilient people.

We want to send a message of love and appreciation to our canteen and cafeteria service provider, Zakia Lakhdar for donating the proceeds of this day and for bearing all the costs of items sold.

Let us keep the momentum, our people need our donations **Now**.

School Principal

May Goussous

May Goussous